
Grundejerforeningen Sønderho Sommerhusområde

Referat fra bestyrelsesmødet 14. november 2021

Sted: Aage Gram, Vester Storetoft 38B

Til stede var: Aage Gram, Anton Pedersen, Klaus-Ulrik Christiansen og Jens Jørgensen
Afbud fra: Dorthe Lodberg og Jørgen Mørup

                       Dagsorden                         Refarat
Godkendelse af dagsorden       

       Godkendt uden bemærkninger.

Opfølgning – generalforsamlingen d. 
23.10.21.:

a. indgåelse af aftale om et forståelsespapir    
    vedr. vejvedligehold af private fællesveje.
-jf.beslutningen på generalforsmlingen.
Anton har aftalt møde herom med Fanø 
kommune d. 11. nov.

b. Medlemmernes mulighed for at komme i  
    kontakt med hinanden via

- Medlemsliste på hjemmesiden?
     -  Genoprette facebookliste for medlemmer?
     -  Klistremærker på postkasse?

c.  Temaarrangementer for medlemmer

d.  Evaluering af tid & sted for afholdelse af 
     generalforsamlingen.

a. Anton og Klaus-Ulrik var til møde med Charlotte 
Stokholm fra Fanø Kommune den 11. november. og 
mødet var konstruktivt.
Allerede næste dag kom der et aftalt forståelsespapir, 
klar til underskrift.
Jens blev udnævnt til vejformand. 

b. Vi diskuterede en medlemsliste på hjemmeside.
 Vi diskuterede at sætte den på Facebook. Der var dog 
fra nogen tvivl om medlemmernes brug af dette middel.
Enedes om at kontakte Niels Frederiksen, som har 
henvendt sig vedr. medlemsliste.
Klistermærker på postkasserne var der enighed om  ikke 
at anvende.

c. Der var forskellige forslag til arrangementer.
F.eks Sejltur med Martha.
Enedes om at lave et arrangement ved indvielsen af 
bord-bænkesættet til Påske

   d. Der var enighed om, at det var vellykket at holde det   
på  Nannas stue, så det blev vedtaget, at der skal det  
holdes næste gang.

Næste generalforsamling bliver sidste lørdag i 
efterårsferien d.22.okt.2022.
Referatet fra bestyrelsesmøderne og 
generalforsamlingen sendes til medlemmerne via mail.

Indkøb af bord-bænkesæt
Klaus-Ulrik tager kontakt til Kim Madsen om fremstilling 
af  bord og bænk. 
        

Eventuelle bemærkninger til 
kommuneplanen, som i øjeblikket er i høring.
- specielt, om der er bemærkninger til afsnittet 
om sommerhusområdet i Sønderho.

 
Dorthe Lodberg har udarbejdet et høringssvar, som 
bestyrelsen efterfølgende har godkendt    
.    
    

”Hastighed” og eventuelle tiltag, vi kan 
igangsætte i området for at dæmpe farten i 
sommerhusområdet.

 
Hastigheder har vi haft oppe at vende mange gange.
Vi snakkede om forskellige tiltag.
Hastigheden på grusvejene bør være 20 km/timen. 
Dette skal sikre gående, men vil også nedsætte 
støvgenerne.
Kommunen har et projekt i gang med en anden 



belægning.
Chikaner duer ikke. 
Vejformand Jens Jørgensen tager kontakt til Fanø 
kommune for at drøfte flere problemstillinger omkring 
vejforholdene i sommerhusområdet Sønderho.
      

Forslag til vedtægtsændringer – ”valg til 
bestyrelsen”

Et medlem har fremsendt forslag til vedtægtsændring 
således at afsnit 2 i §7 om genvælgelse slettes.
Det skal tages op som et punkt ved næste 
generalforsamling.

Et medlem foreslår drøftelse af lysforurening 
i sommerhusområdet  Ingen mente, at det var noget stort problem    

     

Hjemmesiden
Karin har lovet at fortsætte med at administrere 
hjemmesiden.

Budget
Intet at bemærke

Eventuelt
Vi diskuterede rimeligheden i, at stigningen i 
færgepriserne udelukkende rammer ””turister”, mens de 
fastboende ikke oplever nogen stigning.
Foreningen retter henvendelse til de øvrige 
grundejerforeninger på Fanø for en samlet drøftelse på det 
næste dialogmøde med Fanø Kommune.

Punkter til næste møde Vi skal jo gøre en indsats igen – igen for at øge 
medlemstallet.
Vi diskuterede årsagerne.
Enedes om at forsøge med flyers igen.
Vi vil undersøge mulighederne for at bruge såvel 
ejendomsmæglere som udlejningsbureauer, som hjælp til  
at få kontakt til potentielle medlemmer.

Næste møde
Aftalt til 26. februar 2022 kl. 10.00 hos Klaus-Ulrik

Referent: Klaus-Ulrik Christiansen


